
 

 

Protokół nr 35/2021 

 

z XXXV zwyczajnej sesji Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 16 listopada 2021r., 

która odbyła się w siedzibie Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony przy ul. Naczelnej 12 w 

Krakowie, o godz. 18.00. 

Sesję Rady Dzielnicy III otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy III 

p. Piotr Moskała. 

Stwierdzono quorum. W posiedzeniu wzięło udział 18 radnych (lista obecności jako załącznik 

nr 1), a zatem obrady oraz wszystkie podjęte uchwały są prawomocne. 

Przewodniczący p. Piotr Moskała przedstawił porządek obrad: 

Porządek obrad zwyczajnej sesji nr XXXV Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony zwołanej na 

dzień 16 listopada 2021r. o godz.18.00 przy ul. Naczelnej 12 w Krakowie 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały Komisji ds. Terenów Zielonych w sprawie: rezygnacji z członkostwa 

w Komisji ds. Terenów Zielonych Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony Pana 

Marcina Smolskiego - druk nr  365. 

4. Projekt uchwały Komisji ds. Terenów Zielonych w sprawie: przyjęcia Pana Michała 

Stachyry w skład Komisji ds. Terenów Zielonych Rady Dzielnicy III Prądnik 

Czerwony – druk nr  366. 

5. Projekt uchwały Komisji Kultury w sprawie: rezygnacji z członkostwa w Komisji 

Kultury Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony Pana Michała Stachyry – druk nr  367. 

6. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

7. Oświadczenia i komunikaty. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 368.  

Obecnych podczas głosowania 13 radnych: 

Głosów „za” – 13 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 369.  

Obecnych podczas głosowania 14 radnych: 

Głosów „za” – 14 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 



Wniosek został przyjęty. 

 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 370.  

Obecnych podczas głosowania 14 radnych: 

Głosów „za” – 14 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała na prośbę radnych druk nr 370 będzie omawiany w pkt. 3, 

stwierdził, iż zgodnie z §18 ust. 6 Statutu Dzielnicy III projekt porządku obrad stanowi 

porządek obrad. 

  

Ad. 3 (Druk nr 370) 

Radny p. Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Infrastruktury 

dot. wyrażenia opinii do wniosku Wydziału Miejskiego Inżyniera Ruchu dot. montażu 

progów zwalniających na ul. Ułanów. Wprowadzono poprawkę dot. zmiany brzmienia §2 na: 

„Wnioskuje się do Prezydenta Miasta Krakowa, Zarządu Dróg Miasta Kraskowa i Wydziału 

Miejskiego Inżyniera Ruchu o zamontowanie progów zwalniających na całej długości ulicy 

Ułanów na wysokości placówek oświatowych”. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p. Henryk Redkiewicz, radna p. Anna Bałdyga, radny                        

p. Marcin Smolski, przew. p.Piotr Moskała.  

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki do projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Poprawka została przyjęta.  

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz                        

z przyjętą poprawką. Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXXV/362/2021 została podjęta. 

 

 

 

 

 



Ad. 4 (Druk nr 365) 

Radna p. Monika Kaczmarczyk przedstawiła i omówiła projekt uchwały Komisji ds. Terenów 

Zielonych w sprawie rezygnacji z członkostwa w Komisji ds. Terenów Zielonych Rady 

Dzielnicy III Prądnik Czerwony Pana Marcina Smolskiego. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 14 

Głosów „przeciw” – 1 

Głosów „wstrzymujących się” – 1 

Uchwała nr XXXV/357/2021 została podjęta. 

 

Ad. 5 (Druk nr 366) 

Radna p. Monika Kaczmarczyk przedstawiła i omówiła projekt uchwały Komisji ds. Terenów 

Zielonych w sprawie przyjęcia Pana Michała Stachyry w skład Komisji ds. Terenów 

Zielonych Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXXV/358/2021 została podjęta. 

 

Ad. 6 (Druk nr 367) 

Radny p. Henryk Redkiewicz przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Kultury                

w sprawie rezygnacji z członkostwa w Komisji Kultury Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony 

Pana Michała Stachyry. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 14 

Głosów „przeciw” – 2 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXXV/359/2021 została podjęta. 

 

Ad. 7 (Druk nr 368) 

Radny p. Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Infrastruktury 

dot. wyrażenia opinii do wniosku Wydziału Architektury i Urbanistyki dot. ustalenia 

warunków zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Budowa zespołu dwóch 



budynków mieszkalnych wielorodzinnych z garażami podziemnymi w rejonie                                 

ul. Cieślewskiego  w Krakowie” (pismo: AU-02-2.6730.2.1330.2017.MŁU).  

Wprowadzono poprawkę – dopisuje się do uzasadnienia: 

„Należy zaznaczyć, iż nowa organizacja ruchu w tym rejonie wprowadza ruch 

jednokierunkowy na ulicach w sąsiedztwie inwestycji”. 

  

W dyskusji wzięli udział: radna p. Anna Bałdyga, radny p. Tomir Myśliborski, radny p. 

Marcin Smolski, przew. p.Piotr Moskała. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki do projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Poprawka została przyjęta.  

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz                        

z przyjętą poprawką. Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXXV/360/2021 została podjęta. 

 

Ad. 8 (Druk nr 369) 

Radny p. Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Infrastruktury 

dot. wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. procedury ZRID dla ul. Szklanej                         

w Krakowie. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

  

W dyskusji wzięli udział: radna p. Anna Krawczyk – Gorbatiuk, przew. p. Piotr Moskała, 

radny p. Stanisław Skrzyński. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXXV/361/2021 została podjęta. 

 

Ad. 9  

Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 

  

Ad. 10 

Oświadczenia i komunikaty 

Przewodniczący p. Piotr Moskała  poinformował, że następna sesją odbędzie się 7 grudnia 

2021r. o godz. 18:00 przy ul. Naczelnej 12 w Krakowie.  Poruszył temat delegacji, poprosił 



radnych o zwoływanie komisji w trybie zgodnym ze Statutem. Poinformował, że w tym roku 

nie odbędzie się spotkanie świąteczne ze względu na pandemię. 

 

Radny p. Jacek Wojs poruszył temat ekranów akustycznych na terenie Dzielnicy. 

 

Radny p. Paweł Wójcik poprosił radnych o artykuły do nowego numeru Biuletynu. 

 

Radny p. Michał Stachyra poinformował, że na ostatniej Komisji Bezpieczeństwa byli obecni 

przedstawiciele Straży Miejskiej Miasta Krakowa. Poruszył temat strefy płatnego parkowania. 

 

Ad. 11 

Zamknięcie obrad 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zamknął posiedzenie sesji o godz. 19.15. 

 

Prowadzący obrady: 

Piotr Moskała 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy III Prądnik Czerwony 

 

Protokół sporządziła: 

Małgorzata Żaba 


